

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Dear Parents and Guardians,

Asalamualaykum,

Warm greetings from Pinnacle American School.

As we move into Week 3 of Term 2, we would like to thank you for your continued partnership and support. It has been wonderful to see our students demonstrating growing confidence, stronger routines, and positive engagement in learning.

This year, the UAE has officially declared 2026 as the “Year of Family”, celebrating the vital role families play in raising confident, responsible children and strengthening communities. At Pinnacle American School, this connects directly to our school improvement focus, as we continue strengthening the partnership between parents and teachers to support student progress, well-being, positive behaviour, and strong learning habits. We are proud to work alongside our families as one team, because when school and home share the same values and expectations, every child is better supported to succeed.

Below are this week's key updates, celebrations, and reminders.

Isra' Al Miraj Assembly Today

Today, we will be holding a special Isra' Al Miraj Assembly to honour this important occasion and to support students in learning about its meaning and values.

Through this assembly, students will reflect on lessons of faith, gratitude, respect, and kindness, which align with our school's commitment to character development and UAE values.

Thank you for supporting our students in learning with cultural and religious understanding, appreciation, and respect.

Celebration of KG to Grade 2 Sleepover Event

We are proud to celebrate the success of our KG to Grade 2 Sleepover Event. It was a joyful and memorable experience for our young learners, filled with friendship, teamwork, and positive school spirit.

A big thank you to our students for their enthusiastic participation, to our staff for their dedication, and to parents for your trust and support in making this event safe and enjoyable for all.

Warm regards,

Aisha Ashraf

School Principal

PRINCIPAL NEWS & NOTES

ADEK Sports Events Participation

We are also pleased to share that Pinnacle American School continues to proudly represent our community through participation in ADEK Sports Events.

Sports opportunities help students develop important life skills such as discipline, resilience, teamwork, sportsmanship, positive attitudes, and leadership. We congratulate all students involved for their effort and strong participation, and we thank staff members who are supporting our students in these events.

Reminder: Upcoming MAP Testing

We would like to remind parents that MAP Testing will take place soon for selected grade levels. This assessment helps us understand student progress and identify learning needs so we can provide the right support and interventions.

To support student readiness, we strongly encourage families to help students practise using Exact Path at home, as this strengthens key reading and mathematics skills.

Parents are kindly asked to ensure that students:

Use Exact Path regularly for short practice sessions

Complete learning activities assigned by their teacher

Review reading and math skills daily

Come to school well rested and on time during testing days

MAP assessments are not about pressure. They help us monitor progress, close learning gaps, and strengthen student outcomes as part of our school improvement goals.

Positive Behaviour and School Expectations

As always, we kindly ask parents to continue reinforcing positive behaviour and respectful attitudes at home and at school. Students are expected to demonstrate:

Respect for teachers and classmates

Kind words and actions

Responsibility for their learning and choices

Pride in their school community

When students receive consistent guidance from both school and home, they thrive academically and socially.

UAE Heritage and Values

We remain proud to educate and nurture students in the United Arab Emirates, where values such as tolerance, unity, respect, and ambition guide future generations.

As the late Sheikh Zayed bin Sultan Al Nahyan reminded us,

"He who has no past has no present or future."

Together, we strengthen our students' identity, confidence, and sense of belonging as they grow into responsible young leaders.

Thank you once again for your continued support and cooperation. We wish all our students a successful, safe, and productive Week 3.

Warm regards,

Aisha Ashraf

School Principal

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،
تحية طيبة من مدرسة بينكل الأمريكية.

مع دخولنا الأسبوع الثالث من الفصل الدراسي الثاني، نود أن نتقدم إليكم بخالص الشكر والتقدير على شراكتكم المستمرة ودعمكم الدائم. لقد كان من الرائع أن نرى طلابنا وهم يُظهرون ثقة متزايدة، وروتيناً أكثر انتظاماً، وتفاعلً إيجابياً في عملية التعلم.

لقد أعلنت دولة الإمارات العربية المتحدة رسمياً عام 2026 «عام الأسرة»، احتفاءً بالدور الحيوي الذي تلعبه الأسرة في تنشئة أطفال واثقين ومسؤولين، وتعزيز قوة المجتمع. وفي مدرسة بينكل الأمريكية، يرتبط هذا الإعلان بشكل مباشر برؤيه تطوير المدرسة لدينا، حيث نواصل تعزيز الشراكة بين أولياء الأمور والمعلمين لدعم تقدم الطلبة، ورفاههم، والسلوك الإيجابي، وبناء عادات تعلم قوية. نحن فخورون بالعمل جنباً إلى جنب مع أسرنا كفريق واحد، لأن التعاون بين المدرسة والمنزل على القيم والتوقعات نفسها يضمن دعمًا أفضل لكل طفل لتحقيق النجاح.

نستعرض معكم فيما يلي أبرز مستجدات هذا الأسبوع، والاحتفالات، والتنبيهات المهمة.
فعالية الإسراء والمراجعة اليوم

سيتم اليوم تنظيم فعالية خاصة بمناسبة الإسراء والمراجعة، وذلك لتسليط الضوء على أهمية هذه المناسبة العظيمة ودعم تعلم الطلبة لمعانيها وقيمها.

من خلال هذه الفعالية، سيتأمل الطلبة دروس الإيمان، والامتنان، والاحترام، واللطف، بما يتماشى مع التزام مدرستنا بتنمية القيم الأخلاقية وتعزيز قيم دولة الإمارات.
نشكر لكم دعمكم المستمر لأبنائنا في التعلم بروح من الفهم الثقافي والديني، والتقدير، والاحترام.

الاحتفال بنجاح فعالية يوم البيجاما لطلبة الروضة حتى الصف الثاني
يسرنا الاحتفال بنجاح فعالية البيجاما لطلبة الروضة حتى الصف الثاني، حيث كانت تجربة مليئة بالفرح والذكريات الجميلة، عززت روح الصداقة والعمل الجماعي والانتماء المدرسي لدى طلابنا الصغار.

نقدم بخالص الشكر لطلبتنا على مشاركتهم المميزة، وللهيئة التعليمية والإدارية على تفانيهم، ولأولياء الأمور على ثقتهم ودعمهم في إنجاح هذه الفعالية وجعلها آمنة وممتعة للجميع.

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

المشاركة في الفعاليات الرياضية لدائرة التعليم والمعرفة يسعدنا أيضًا أن نشارككم أن مدرسة بينكل الأمريكية تواصل تمثيل مجتمعنا بكل فخر من خلال المشاركة في الفعاليات الرياضية التي تنظمها دائرة التعليم والمعرفة (ADEK).

تسهم الأنشطة الرياضية في تنمية مهارات حياتية مهمة لدى الطلبة مثل الانضباط، والمرونة، والعمل الجماعي، والروح الرياضية، والاتجاهات الإيجابية، والقيادة. نهنئ جميع الطلبة المشاركين على جهودهم ومشاركتهم المتميزة، ونقدم بالشكر لأعضاء الهيئة التعليمية الداعمين لطلبتنا في هذه الفعاليات.

نذكر: اختبارات MAP القادمة

نود تذكير أولياء الأمور بأن اختبارات MAP قياس التقدم الأكاديمي ستعقد قريباً لصفوف دراسية محددة. تساعدنا هذه الاختبارات على قياس تقدم الطلبة وتحديد احتياجاتهم التعليمية، مما يمكننا من تقديم الدعم والتدخلات المناسبة.

ولتعزيز جاهزية الطلبة، نحث الأسر بشدة على مساعدة أوليائهم على التدرب باستخدام برنامج Exact Path في المنزل، لما له من دور فعال في تقوية مهارات القراءة والرياضيات الأساسية.

نرجو من أولياء الأمور التأكد من أن الطلبة:

- يستخدمون برنامج Exact Path بانتظام من خلال جلسات تدريب قصيرة
- يكملون الأنشطة التعليمية التي يحددها المعلم
- يراجعون مهارات القراءة والرياضيات يومياً
- يحضرون إلى المدرسة في أيام الاختبارات وهم في حالة راحة وفي الوقت المحدد

نؤكد أن اختبارات MAP ليست مصدر ضغط، بل هي أداة لمتابعة التقدم، وسد فجوات التعلم، وتحسين مخرجات الطلبة ضمن أهداف تطوير المدرسة.

السلوك الإيجابي وتوقعات المدرسة

كما هو الحال دائمًا، نرجو من أولياء الأمور الاستمرار في تعزيز السلوك الإيجابي والاحترام في المنزل والمدرسة. يُتوقع من الطلبة إظهار:

- الاحترام للمعلمين والزملاء
- استخدام الكلمات والتصورات الإيجابية
- تحمل المسؤولية عن تعلمهم وقراراتهم
- الاعتزاز بالانتفاء إلى مجتمعهم المدرسي

عندما يتلقى الطلبة توجيهًا متsonsًا من المدرسة والمنزل، فإنهم يحققون نجاحًا أكاديمياً واجتماعياً أفضل.

التراث والقيم الإماراتية

نحن فخورون بتعليم ورعاية طلبتنا في دولة الإمارات العربية المتحدة، حيث تُعد قيم التسامح، والوحدة، والاحترام، والطموح من الركائز التي توجه الأجيال القادمة.

وكما قال المغفور له الشيخ زايد بن سلطان آل نهيان، طيب الله ثراه:

"من ليس له ماضٍ، ليس له حاضر ولا مستقبل."

مُعًا، نعمل على تعزيز هوية طلبتنا، وثقتهم بأنفسهم، وشعورهم بالانتفاء، ليصبحوا قادة مسؤولين في المستقبل. شكرًا لكم مرة أخرى على دعمكم وتعاونكم المستمر. نتمنى لجميع طلبتنا أسبوعاً ثالثاً ناجحاً، وآمناً، ومثمراً.